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Anders Dahllöw 
Jane N01Tman 
Hanna H ermansson 
Krister Hagby 
Rolf Backegårdh 
Cecilia Norberg 
Ulla-Britt Wiman 
Magnus Eriksson, kyrkoherde 
Malin Oden, tjänstgörande ersättare 

Anette Bokhede, sekreterare 
Johanna Henriksson, rektor, tom§ 59 

Hanna Hermansson jämte ordföranden. 

Under 
skrifter 

a{u)::y 'l>2;, C.JL--_ Sekreterare _ . _. __ _ . 
Anette Bokhede 

Ordforande ·-- .L~J; __ ~--- V_ryl+f/4~ 
Anders Dahllöw 

Justerande /~~- ~-- 
-~--------------------------------------------·-------------·--------· 
Hanna Hermansson 

Justeringen tillkännages genom anslag 2024-05-21 och nedtages tidigast 2024-06- J I_ 

Protokollet förvaras på Stora Lundby - Östads pastorats expedition, Lundbyvägen 12. 

Underskrift 
Anette Bokhede 
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§ 53 Inledning 
Kyrkoherde Magnus Eriksson inledde med en andakt. 
Ordföranden förklarade därefter sammanträdet öppnat. 

§ 54 Upprop 
8 ordinarie ledamöter närvarande samt 1 ersättare. 
Malin Oden ersätter Renee Bengtsson. 

§ 55 Anmälan om jäv 
Ingen anmälan inkom. 

§ 56 Val av justerare och tid för justering 
Hanna Hermansson valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 
Protokollet justeras senast 2024-05-21. 

§ 57 Föregående protokoll 
Föregående protokoll är justerat och lades till handlingarna. 

§ 58 Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes med tillägg av ett ärende och borttag av två ärenden. 
Tillägg: 

Anbud om projektering av särskilda gravplatser 
Borttag: 

Inkommen skrivelse 
Prästtjänsten i Östad 

/CP 
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§ 59 Förskolans rektor pratar om höstens planering 
Rektor Johanna Henriksson berättade om hur det ser ut på förskolan just nu och om hur 
hon ser på nästa läsår. Resultatet för förskolan blev positivt för år 2023 tack vare en 
extra bidragsutbetalning från Lerums kommun som kompensation för att de kommunala 
förskolorna fått extraanslag. 
Det är en fin stämning på förskolan både mellan barn och personal. 
Just nu har förskolan två lärlingsstudenter från Lerums vuxenutbildning som arbetar 4 
dagar i veckan. Detta upplägg fungerar väldigt väl och är utvecklande och roligt för 
både lärlingar och för personalgruppen. Under fyra veckor kommer även förskolan att 
ha en tysk student hos sig som läser till förskollärare. 
I en enkät framtagen av Göteborgs region där föräldrar fått svara kom pastoratets 
förskola på en tredje plats i Lerums kommun. Det som fick låga poäng i enkäten var 
utemiljön. Därför kommer motorik och utemiljö vara fokusornråden under nästa läsår. 
Just nu har förskolan 33 barn och snart har de 34 barn. Elva barn ska gå vidare till 
förskoleklass till hösten. Eftersom ett barn börjar på förskolan redan under våren finns 
det då tio lediga platser till hösten. Det finns sju barn i kö med rätt ålder som kan börja 
till hösten. Johanna Henriksson undrar om kyrkorådet kan göra ett avsteg från sitt beslut 
om att förskolan inte får stå med vakanta platser och låta tre platser stå tomma till och 
med mars 2025. Detta för att utjämna åldersfördelningen i barngruppen, 

Kyrkorådet beslutar - 
att ge förskolan möjlighet att hålla tre vakanta platser till och med mars 2025 i syfte att 
utjämna åldersfördelningen i barngruppen. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har en direkt positiv påverkan på barn eftersom en 
jämnare åldersfördelning gynnar klimatet på förskolan. 

§ 60 Arv från Vera Pilarski 
Pastoratet har fått ett ovillkorat arv på 100 000 kr från Vera Pilarski, vilket innebär att 
kyrkorådet äger rätt att bestämma vad pengarna ska användas till. Förslag på vad dessa 
pengar kan användas till är att belysningen i Stora Lundby kyrka behöver ses över och 
justeras. Enligt en offert från S.O El AB som Björn Nilsson tagit in så skulle det kosta 
337 500 kr inkl moms att åtgärda belysningen. 
Offerten bifogas protokollet som bilaga 1. 

Kyrkorådet beslutar - 
att arvet efter Vera Pilarski ska användas för att bekosta en översyn av belysningen i 
Stora Lundby kyrka. 
att anta anbudet från S.O EL AB. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 
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§ 61 Återbesättande av kyrkvaktmästare 
Maria Grindhage har sagt upp sig från sin tjänst som kyrkvaktmästare och kyrkorådet 
behöver fatta ett beslut om tjänsten som kyrkvaktmästare ska återbesättas eller ej. 
Diskussion hölls kring bemanningen på kyrkogårdarna. 

Kyrkorådet beslutar - 
att återbesätta tjänsten som kyrkvaktmästare på 100%. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 62 Anställning av kyrkvaktmästare 
Patrik Hovbrandt arbetstränar just nu på kyrkogården. Arbetsförmedlingen erbjuder 
pastoratet en lönebidragsanställning för Patrik på 100%, med ett lönebidrag som täcker 
50% av lönekostnaden. 

Kyrkorådet beslutar - 
att Patrik Hovbrandt anställs på en särskild visstidsanställning på 100% med 50% 
lönebidrag under perioden 2024-06-01 till och med 2025-05-31. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 63 Upphandling av renovering av klockstapeln vid Stora Lundby kyrka 
Kyrkorådet beslutade vid sitt senaste sammanträde att upphandla en generalentreprenör 
för renovering av klockstapeln. Anbud förväntas inte inkomma fön-än i början av juni, 
vilket gör att det blir osäkert om kyrkorådet hinner fatta beslut innan sommaruppehållet. 

Kyrkorådet beslutar - 
att delegera till fastighets- och kyrkogårdsutskottet att anta anbud för renovering av 
klockstapeln i Stora Lundby kyrka. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 64 Anbud för renovering av inventarier i Östad kyrka 
Vi har inte fått anbuden från fastighetsavdelningen på Göteborgs stift än. För att inte 
fördröja processen föreslås att beslut delegeras till fastighets- och kyrkogårdsutskottet. 

Kyrkorådet beslutar - 
att delegera till fastighets- och kyrkogårdsutskottet att anta anbud för renovering av 
inventarier i Östad kyrka. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

anebokhe
Markera

anebokhe
Markera

anebokhe
Markera
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§ 65 Sammanträdestider till hösten. 

Kyrkorådet beslutar - 
att höstens sammanträden äger rum den 3 september, 15 oktober, 12 november och 10 
december. Samtliga sammanträden börjar kl 18:30. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 66 Placeringspolicy för pastoratet 
Pastoratets placeringspolicy fastställdes senast år 2016 och behöver ses över. 
Enligt Hanna Hermansson finns det även ett reglemente för medelsförvaltning. 
Anette Bokhede tar fram detta reglemente till arbetsgruppen. 

Kyrkorådet beslutar - 
att utse en arbetsgrupp bestående av Magnus Eriksson, Anders Dahllöw och Hanna 
Hermansson för översyn av nuvarande placeringspolicy till nästa sammanträde i juni. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 67 Anbud om projektering av särskilda gravplatser 
Magnus Eriksson sammanfattade bakgrunden till varför denna projektering behöver 
utföras. Anbud har inkommit från Norconsult Sverige AB på 150 000 kr exklusive 
moms. 
Anbudet bifogas protokollet som bilaga 2. 

Kyrkorådet beslutar - 
att anta anbudet från Norconsult Sverige AB på 150 000 kr exklusive moms. 

Barnkonsekvensanalys: Beslutet har ingen direkt eller indirekt påverkan på barn. 

§ 68 Målkapital 
Kyrkorådet inleder processen att besluta om ett nytt målkapital med avsikten att beslut 
skall kunna tas av kyrkofullmäktige den 6 november. 

§ 69 Skogsutredningen från Svenska kyrkan nationellt 
Anders har sammanställt synpunkterna från förra sammanträdet. 
Diskussion hölls kring denna sammanställning som en fortsättning på förra mötets 
samtal. 
Anders kompletterar sammanställningen och skickar in till Svenska kyrkan nationellt. 
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att beslut kring kyrkoantikvarisk ersättning (KAE) och kyrkounderhåll (KUB) för 
klockstapeln har kommit. Pastoratet kommer att erhålla båda bidragen för renoveringen. 

att årets löneförhandlingar är avslutade. 

att Lerums kommun har påbörjat arbetet med att skapa så kallade trygghetspunkter om 
Sverige skulle befinna sig i en krissituation. De utreder om en trygghetspunkt ska finnas 
i Stora Lundby församlingshem. Dialog förs mellan kommunen och kyrkoherden kring 
detta. Kommunen för även diskussioner med Skallsjö församling och Lerums 
församling. 

att Fastighetsägarna kommer att förhandla årets hyror med pastoratets hyresgäster i maj. 

§ 71 Fastighets- och kyrkogårdsutskottet informerar 
Hanna Hermansson informerade om att utskottet fört diskussioner inför 
underhållsbudgeten för 2025. 
Protokollet från Fastighets- och kyrkogårdsutskottet senaste möte bifogas protokollet 
som bilaga 3. 

§ 72 Församlingsråden informerar 
Östad församlingsråd, Ulla-Britt Wiman informerade om att årets ekumeniska 
Valborgsmässofirande var väldigt lyckat. Församlingen har även haft en Damfrukost 
som också var väldigt uppskattad. 
Stora Lundby församlingsråd, Hanna Hermansson informerade om att församlingsrådet 
är klar med sin sammanställning av synpunkter till skogsutredningen, församlingsrådet 
har också diskuterat vad resterande pengar från utdelningen från Greta och Gustav 
Larssons minnesfond kan användas till. 

§ 73 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

Sammanträdet avslutas kl 20:30 


